
Z á p i s 
z 3. jednání zastupitelstva obce konaného dne 21.12.2006  

v 18,00 hodin v jídelně KD v Dražicích 
_______________________________________________________ 

 
Přítomno:7 členů ZO, omluveni 2 ( Ing. Průcha J a Mgr. Krátký Z.) 
               4 občané 
Program jednání: 1) Zahájení - schválení programu jednání 
                              2) Kontrola plnění rozpočtu k 30.11.2006 
                              3) Schválení plánu zimní údržby 
                              4) Majetkové záležitosti 
                              5) Různé – průběh inventarizace,činnost OÚ, aj. 
                              6 ) Diskuse 
                              7) Usnesen 
                               8)Závěr 
_______________________________________________________________ 
   
1) Jednání zahájil a řídil starosta obce pan Stanislav Flígr. Přivítal přítomné a konstatoval, že 
zastupitelstvo je usnášeníschopné, neboť je přítomna nadpoloviční většina členů. Předložil 
návrh programu jednání, který byl schválen 7 hlasy. Dále starosta jmenoval ověřovatele 
zápisu a to Františka Máchu a Jana Kuldana. Zapisovatelem jmenoval pana Lubomíra 
Smažíka. 
U s n e s e n í  č. 14/2006: 
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu jednání 7hlasy. 
 
2) Stanislav Flígr seznámil přítomné s plněním rozpočtu obce v příjmech a výdajích. Zároveň 
okomentoval jednotlivé položky. 
U s n e s e n í  č. 15/2006: 
Zastupitelstvo obce bere  informace o plnění rozpočtu na vědomí. 
 
3) Starosta předložil návrh rozpočtového provizória na rok 2007 s tím, že bude v jednotlivých 
částech stejné jako rozpočet roku 2006. Zároveň se zavázal spolu s předsedou finančního 
výboru připravit na další  veřejné zastupitelstvo obce konané dne 18.1.2007 nový rozpočtový 
návrh pro rok 2007. 
U s n e s e n í  č. 16/2006: 
Zastupitelstvo obce schvaluje 7 hlasy rozpočtové provizorium,t.zn,že až do schválení 
rozpočtu na rok 2007 bude obec hospodařit nejvýše do rozsahu rozpočtu letošního 
roku(2006).  
 
4) Starosta předložil zastupitelům  podepsané dokumenty od kontokorentního úvěru u ČSOB 
a.s.na 1,8 miliónu korun a doklady od jeho čerpání a následné uložení na smlouvy stavebního 
spoření, které jsou založeny s cílem splatit část úvěru na plynofikaci obce. Vše provedl 
v souladu s usnesením zastupitelstva z mimořádného prosincového zasedání vedeného pod 
číslem usnesení 13/2006.Zároveň poděkoval panu Mynaříkovi, který vyřízení úvěru velmi 
pomohl. 
U s ne s e n í  č. 17/2006: 
 Zastupitelstvo obce bere informace o uzavření smlouvy úvěru a následné  splátky na účty 
stavebních spoření na vědomí. 



 
5) Starosta obce Stanislav Flígr  předložil zastupitelům ke schválení způsob výplaty 
odstupného pro bývalého starostu Ing. Jaroslava Průchu.Jak pan Flígr uvedl odstupné, které 
zatíží obecní rozpočet částkou 215 000.- Kč , je v současné situaci pro obec téměř nemožné 
vyplatit jednorázově. Navrhl proto, aby bylo odstupné rozloženo do  6 měsíčních splátek, 
počínaje listopadem 2006.Zastupitelé 7 hlasy návrh schválili 
 U s n e s en í  č. 18/2006: 
Zastupitelstvo obce 7 hlasy schvaluje vyplacení odstupného pro bývalého starostu v 6 
měsíčních stejných splátkách, v měsících po sobě jdoucích , počínaje listopadem 2006. 
 
6) Pan Ladislav Lev , předseda dopravní komise, předložil návrh zimní údržby obce Dražice 
pro rok 2006 - 2007 a okomentoval jednotlivé úkony včetně priorit údržby. U společnosti 
ZAS a.s. je objednáno hlavní uklízení sněhu těžkou technikou. Obec zajistí doklizení 
sněhu,cesty pro pěší a především posyp, na který je již zajištěn posypový materiál. Zároveň 
oznámil, že Plán zimní údržby je pro každého občana k nahlédnutí na obecním 
úřadě.Zastupitelé návrh 7 hlasy schválili. 
U s n e s e n í  č. 19/2006: 
Zastupitelstvo obce schvaluje 7 hlasy plán zimní údržby obce Dražice pro rok 2006 - 2007 
 
7) Majetkové záležitosti: 
• Stanislav Flígr informoval o sporu dvou uchazečů o  koupi obecního pozemku 

v zahrádkářské kolonii a to pana Pazourka a pana Hrubého. Starosta uvedl, že obec není 
orgánem k řešení takovéhoto sporu a do ujasnění situace mezi oběma majiteli,nebude 
pozemek obec prodávat. 

• Pan Flígr dále informoval o průběhu oprav veřejného osvětlení v části Dražice východ, 
které bylo téměř týden ve výpadku díky poruše. 

• Oprava kostelní věže probíhá z prostředků dotace pro církev, jak informoval starosta. 
V případě dalších finačních prostředků budou práce probíhat následně i na fasádě.Do 
věže byla uložena i schránka s dokumenty o životě v obci. Poslední otevření věže a 
doplnění schránky proběhlo v roce 1965. 

• Starosta informoval o personálních změnách na Obci Dražice. K 31.12 2006 rozvázal po 
dohodě pracovní poměr vedoucí pracovní čety pan Beneš (nyní čerpá do té doby 
dovolenou).Pan Novák zatím zůstává a je v případech nutnosti doplňován panem 
Samcem, který vykonává činnost na živnostenský list. Paní Zídková končí k 28.2.2007 . 
Nahradí ji paní Slabá, která nastupuje k 1.2.2007 a zvítězila ve výběrovém řízení. 

• Starosta dále konstatoval,že trend do budoucna bude zaměstnávat zájemce z řad občanů 
Dražic na živnostenský list,brigádu , či dohodu o provedení práce vždy na konkrétní 
činnost spojenou s údržbou obce. Nikoli držet stálý stav pracovníků. 

• Místostarosta pan Lubomír Smažík spolu se starostou informovali o žádostech o dotace 
podávaných v měsíci prosinci na rok 2007. Jedná se především o dotaci na opravu 
veřejného osvětlení a komunikace části Dražice – Radčany a náves obce. Dále o dotaci 
na úhradu splátek úroků z úvěrů obce.Ty jsou celkem tři.Zastupitelé 7 hlasy schválili 
žádosti o dotace. 

U s n e s e n í  č. 20/2006: 
Zastupitelstvo obce schvaluje 7 hlasy žádosti o dotace programu obnovy venkova 
Ministerstva pro místní rozvoj a to 1)dotace na opravu VO  a komunikace  Dražice 
Radčany a náves obce            
                                                              2)dotaci na splátku úroků z úvěru na plynofikaci 
obce 
     3) dotaci na splátku úroků z úvěru na vozidlo Magma 



a zvýšení DPH plynofikace obce 
     4)dotaci na splátku úroků z úvěru kontokorentního 

• Starosta přečetl žádost Mysliveckého sdružení Dražice o zproštění poplatku ze 
vstupného na myslivecký ples.Zastupitelé 7 hlasy návrh schválili 

U s n e s e n í  č. 21/2006: 
Zastupitelstvo obce schvaluje 7 hlasy žádost Mysliveckého sdružení a osvobozují sdružení 
od poplatku. 

• Starosta informoval o průběhu inventur obce, které probíhají v souladu s plánem. 
• Pan Lubomír Smažík informoval o pokračování příprav realizace komunikace od 

kulturního domu ke kostelu. V současné době je dokončena dokumentace pro územní 
řízení. Obec požádala o vyjmutí z půdního fondu a předpokládá v lednu podat žádost 
o územní rozhodnutí. Po jeho vydání zahájí jednání s majiteli dotčených pozemků, 
kteří dali písemný předběžný souhlas , o smluvním majetkovém narovnání. 
Projektová dokumentace obsahuje kompletní založení inženýrských sítí s možností 
zasíťování jednotlivých parcel.Rozpočtový odhad celé výstavby se pohybuje na 4 
milionech korun. 

• Místostarosta dále informoval o probíhajícím jednání s dopravním inspektorátem a 
odborem dopravy o omezení nákladní dopravy především dřevní masy přes sídliště 
Dražice – Západ. Návrh dopravního značení, který byl Ing. Cihelnovi zaslán,byl dle 
telefonického rozhovoru s panem Cihelnou zamítnut. Vedení obce se rozhodlo počkat 
na písemné vyrozumění a po té podniknout další kroky. Ať úpravu žádosti, či 
urgence u nadřízeného orgánu. 

• Pan Smažík též informoval zastupitele a přítomné občany o předběžném souhlasu 
z odboru dopravy s možností vybudování odbočovacího pruhu do sídliště Dražice 
Západ ze směru ven z obce a umístěním dopravních značek snižujících rychlost 
vozidel na 70 km/hod v části mezi hřbitovem a začátkem obce. Tak aby vozidla 
vjížděla do obce již s odpovídající předepsanou rychlostí. Jakmile obec obrží tento 
souhlas písemný souhlas, budou zahájeny projekční práce. 

• Starosta předložil návrh na pronájem budovy požární zbrojnice panu Zdeňku 
Sálusovi v rozsahu 44m2 za 340 Kč /m2.Zastupitelé návrh 7 hlasy schválili 

U s n e s e n í  č. 22/2006: 
Zastupitelé 7 hlasy schvalují pronájem budovy požární zbrojnice panu Zdeňku Sálusovi za 
cenu 340Kč/m2 
8) Různé:  
• Starosta informoval o zdražení ceny svozu odpadu z obce Dražice od firmy Rumpold 

a.s. z 300Kč za tunu na 400 Kč za tunu.Zároveň předložil dodatek smlouvy číslo 5 o 
navýšení ceny s firmou Rumpold Vzhledem k drobné finanční rezervě při výběru 
poplatků za odpad schválili zastupitelé 7 hlasy, že poplatek za svoz odpadu pro občany 
zůstane stejný jako v roce 2006. 

U s n e s e n í  č. 23/2006: 
a)Zastupitelstvo obce 7 hlasy schvaluje výši poplatku pro občany za svoz komunálního 
odpadu stejnou jako pro rok 2006. 
b) Zastupitelstvo 7 hlasy schvaluje dodatek č. 5 s firmou Rumpold na svoz odpadu z obce 
Dražice a pověřuje starostu obce jejím podpisem 
 
• Starosta dále předložil dodatek č. 1 ke smlouvě č. 01580421 o poskytnutí finančních 

prostředků ze státního Fondu životního prostředí České republiky. Z něj pro obec 
vyplývá povinnost vydat vyhlášku upravující spalování tuhých paliv v obci.Starosta 
navrhl, aby tuto vyhlášku ve spolupráci s Mgr. Růžičkovou připravil předseda komise 
pro životní prostředí pan František Mácha. Zastupitelé 7 hlasy návrh schválili.  



U s n e s e n í  č. 24/2006: 
Zastupitelé 7 hlasy pověřují pana Fr. Máchu přípravou obecně závazné vyhlášky 
upravující spalování tuhých paliv v obci. 
 
• Starosta obce navrhl zvýšit poplatek ze psů z 80Kč za jednoho psa a 120Kč za každého 

dalšího na 150 Kč za jednoho psa a 200Kč za každého dalšího. V diskusi se proti 
vyslovili pan Mynařík a pan Mácha.Ostatní zastupitelé byli pro návrh. Zastupitelé 5 
hlasy návrh schválili. proti( Mácha , Mynařík). 

U s n e s e n í  č. 25/2006: 
 Zastupitelstvo obce 5 hlasy schvaluje výši poplatků od 1.1.2007 ze psů a to 150Kč za 
jednoho psa a 200Kč za každého dalšího. 

• Předseda komise pro životní prostředí pan Mácha informoval o žádosti podané panem 
Barboříkem, panem Klicmanem J. a paní Hamplovou . Komise projednala jejich 
žádost o poražení 2 ovocných stromů na parcele p.č. 374/11 K.ú Dražice, kterou 
žadatelé vlastní a  na místním šetření neshledala  z hlediska péče o životní prostředí 
žádné problémy. Starosta pověřil pana Máchu napsat odpověď žadatelům: Obec 
Dražice nemá námitek proti poražení stromů uvedených v žádosti z hlediska 
péče o životní prostředí . Jiný pohled na tuto problematiku obec ze zákona 
neposuzuje, jak uvedl starosta obce v reakci na některé návrhy doplnit vyjádření obce 
o některé podmínky spíše občanskoprávní. 

• Pan František Mácha dále předložil zastupitelům výsledky místního šetření a 
prověření žádosti pana Bláhy a Bobeše , kterou se komise pro životní prostředí 
zabývala.Žadatelé ve své žádosti požadují odstranění topolů v části Dražice sever, 
neboť se obávají ohrožení v případě pádu na jejich nemovitosti.Vzhledem k rozsahu 
kácení však, dle předsedy komise ,není obec orgánem , který je oprávněn rozhodnout. 
Rozhodnutí musí vydat nadřízený orgán. Další problém je, že žádat o poražení může 
jen majitel pozemku , na kterém strom roste. Kdo jej vysadil není rozhodující.Pan 
Mácha doplnil, že topoly rostou na soukromých pozemcích, nikoli pozemcích obce, 
žádat tedy musí konkrétní majitelé.Obec může pouze v případě přímého ohrožení 
zdraví obyvatel či majetku , poražení majitelům pozemků přímo nařídit. Tento stav 
však pravděpodobně nenastal. Starosta obce na základě těchto informací pověřil pana 
Máchu, aby písemně odpověděl na žádost s informacemi a závěrem , který uvedl pan 
Mácha. 

9) Diskuse: 
• Pan Flígr s panem Smažíkem informovali o přípravě stesky pro chodce a cyklisty ke 

hřbitovu a následně dále k Drhovicům s napojením na cyklostesky Jistebnicka. První 
část od značky Dražice ke hřbitovu by měla být zahájena v měsících lednu a únoru a to 
jednáním s majiteli pozemků v této lokalitě. Následně budou zahájeny projekční práce 

• Příští schůze zastupitelstva bude 18.1.2007 od 18,00 hodin. 
 
Jednání zastupitelstva bylo ukončeno v 19,45 hodin. 
Zapsal: Lubomír Smažík 
 
 
 
 
............................................................                                  ................................................ 
         ověřovatelé zápisu                                                                    starosta obce 


